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Sēde sasaukta 2023.gada 16.februārī plkst.9 

Sēde atklāta 2023.gada 16.februārī plkst.9 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 9 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Jānis Dūmiņš (attālināti), deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, 

deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, deputāts 

Voldemārs Čačs 

 

Sēdē piedalās:  

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, ekonomiste Zaiga 

Kārkliņa, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, Juridiskā un iepirkumu 

departamenta Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Juridiskās nodaļas juristi Agnese 

Strazdiņa un Arvīds Zvirbulis, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības 

departamenta Kultūras nodaļas vadītāja Elīna Māla, Uzņēmējdarbības un mārketinga 

departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību speciālistes Diāna Goldmane, Anta 

Kļaveniece, Andra Matuļenko un Beata Logina, Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības 

nodaļas vadītājs Dainis Rijkuris, Izglītības nodaļas speciālistes Elīna Meldere un Sanita 

Reinsone, Iepirkumu nodaļas speciāliste Ineta Bramane, Administratīvā departamenta vadītāja 

Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, Administratīvā 

departamenta darba aizsardzības speciālists Andrejs Podnieks, Attīstības un būvniecības 

departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Attīstības un plānošanas nodaļas vecākā projektu 

vadītāja Jolanta Kalinka, Attīstības un plānošanas nodaļas projektu vadītājas Laura Šterna, 

Ilze Munda, Laine Baha un Antra Bagone, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga 

Vasiļauska, Attīstības un būvniecības departamenta vides speciālists Valērijs Gabrāns, 

Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta Izglītības nodaļas vadītājs 

Vija Ieleja, Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta Uzņēmējdarbības un kompetenču 

attīstības centra vadītāja Elita Priedniece, Tūrisma informācijas centra vadītāja Inese 

Turkupole-Zilpure, Bauskas apvienības pārvaldes Administrācijas Transporta galvenais 

speciālists Aivis Rimševics, nekustamo īpašumu speciālisti Dace Stubure un Māris Šarķis, 

Attīstības un būvniecības departamenta Būvniecības nodaļas energopārvaldnieks Raitis 

Ignatjevs, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, Iecavas apvienības 

pārvaldes vadītājs Normunds Vāvers, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, 

Kultūras darba speciāliste Rundāles pagastā Lilita Lauskiniece, Bauskas muzeja vecākā 

speciāliste mākslas nodaļā Ieva Bronko-Pastore, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamo 
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īpašumu speciālistes Ligita Vasermane un Līga Krēmere, laikraksta “Bauskas Dzīve” 

žurnālists Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība:  

1. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 27. janvāra nolikumā Nr.3 “Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu sabiedrisko organizāciju iniciatīvu realizēšanai”. 

2. Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra saistošajos noteikumos Nr.4 

“Saistošie noteikumi par licencēto makšķerēšanu Bauskas novada administratīvajā teritorijā 

Lielupē, Mūsā un Mēmelē”. 

3. Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi privātā 

izglītības iestādē. 

4. Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

5. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

6. Par grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas no 2022. – 2028. gadam Investīciju 

plānā. 

7. Par dalību Valsts zivju fonda projektu konkursā. 

8. Par dalību Pārrobežu sadarbības programmas 2014.-2020. gadam 3.projektu konkursā – 

Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana projektā “Zemgales uzņēmējdarbības vides attīstība 

un uzņēmēju konkurētspējas veicināšana” /SMEPRO 2/. 

9. Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektam 

“Reaģēšana uz klimata pārmaiņu riskiem un ekstremāliem laikapstākļiem, to novēršana 

Latvijas un Lietuvas pārrobežu reģionā” (SAFE RESPONSE). 

10. Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektam 

“Zudušā mantojuma pievilcība un digitālā pieejamība pierobežā” (Reclaimed history). 

11. Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektam 

“Izglītības piedāvājuma pilnveidošana, izglītības pārvalžu kapacitātes stiprināšana”. 

12. Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektam 

“BALTI. BRĪVĪBA.GAISMA”. 

13. Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektam 

“Teritoriju ekosistēmu pakalpojumu attīstība, ainavu koncepti, zaļās un zilās infrastruktūras 

uzlabošana”. 

14. Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektam 

“Aktīvas un veselīgas novecošanas veicināšana” (Active and healthy ageing). 

15. Par projekta “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” īstenošanu. 

16. Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektam 

“Vēsturiskie sakari Zemgalē: Pasvales-Bauskas novads” (Historical connections in 

Ziemgala (Semigallia): Pasvalys-Bauska region). 

17. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 Salātu iela 

8, Bauska, Bauskas novads nodošanu atsavināšanai. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Kalēju iela 32-9, Bauska, 

Bauskas novadā atsavināšanu. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Bauskas iela 1-25, Dāviņos, 

Dāviņu pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 
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20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Nr.2, Raiņa iela 5, Dāviņi, 

Dāviņu pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļu “Krējumi” – 1, Gailīšu 

pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļu “Krējumi” – 2, Gailīšu 

pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļu “Krējumi” – 3, Gailīšu 

pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Bajāriņi”, Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jaunburģi”, Codes pagastā 

atsavināšanu. 

26. Par atteikumu izmantot pirmpirkuma tiesības uz nekustamā īpašuma “Dālijas” daļu Codes 

pagastā. 

27. Par dzīvokļu īpašumu nodalījumu slēgšanu dzīvojamā mājā Nameju iela 12 Ceraukstes 

pagastā. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.17 Rīgas iela 6, Valle, 

Valles pagasts atsavināšanu. 

29. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 “Valteri”, 

Kurmenes pagasts, nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Laimas”, Kurmenē, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.4 “Lejas Dirveikas”, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

32. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.16 “Misas 

Kūdra 1”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.28 “Misas kūdra 1”, 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

34. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.3 “Misas kūdra 8”, Misa, 

Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4 “Beibeži 3”, Beibeži, 

Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

36. Par grozījumu ar SIA “Florabalt SIA” noslēgtajā līgumā par zemes nomu derīgo izrakteņu 

iegūšanai. 

 

Komitejas priekšsēdētājs informē, ka noteiktajai darba kārtībai iesniegti vēl papildus 6 izskatāmi 

jautājumi. Lūdz balsot par to iekļaušanu darba kārtībā. 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumiem 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 6 jautājumiem. 

 

Papildus darba kārtība: 

37. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra noteikumos Nr.2 

“Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”. 

38. Par SIA “Bauskas ūdens”, SIA “Bauskas siltums”, SIA “Vides serviss”, sabiedrības ar 

ierobežotu atbildību “Dzīvokļu komunālā saimniecība”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību 

“Iecavas siltums”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Mūsu saimnieks” un sabiedrības ar 

ierobežotu atbildību ”Kūdrinieks” reorganizācijas procesa uzsākšanu. 

39. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

40. Par Bauskas novada medību koordinācijas komisijas izveidošanu. 

41. Par Bauskas novada medību koordinācijas komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

42. Par grozījumiem 2022.gada 29.septembra lēmumā “Par projekta “Energoefektivitātes 

paaugstināšana sporta namam “Dartija” Iecavā” īstenošanu”. 

 

 

 

1.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 27. janvāra nolikumā Nr.3 “Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu sabiedrisko organizāciju iniciatīvu realizēšanai”. 

(L.Ārente, J.Krievs, J.Kalinka) 

Ziņo. L.Ārente. 

 Lēmuma projekts izskatīts visās komitejās. Informē par iestrādātajiem priekšlikumiem.  

Nolikumā ietverts deputātes I.Pētersones priekšlikums papildināt 7.1p. “vai viņu pārstāvēto 

uzņēmumu”, deputāta G.Kalniņa priekšlikums par projektu atskaišu iesniegšanas termiņu, 

nosakot 20 dienas atskaišu iesniegšanai pēc projekta realizācijas. Ir iestrādāti deputāta 

M.Cimermaņa ieteiktie priekšlikumi – par nolikumu grozījumu saskaņošanu ar NVO; tika 

saņemti divi priekšlikumi no biedrībām – veikt izmaiņas 7.4.1 p. aprīkojuma iegādē, nosakot 

apjomu 70 % apmērā; pēc diskusijām komisija vienojās atstāt 50 % slieksni; 7.4.1p. veikt 

precizējumu ierobežojumu neattiecināt uz 6.12.p. minētajām iniciatīvām, kas tiek īstenotas 

kā cita projekta sastāvdaļa. Biedrības ieteica arī pieteikuma formā svītrot prasību par statūtu 

iesniegšanu, komisija to pieprasa Uzņēmuma reģistram; priekšlikums ir atbalstāms. 

 J.Krievs jautā, kā notiks finansējuma sadalīšana, vai būs kāda prioritāšu noteikšana. 

L.Ārente atbild, ka projektus izskata un apstiprina pēc slīdošā grafika, t.i., kas pirmie 

iesniedz, tiem ir lielākas iespējas finansējumam. J.Kalinka papildina, ka līdzfinansējuma 

nepieciešamība var rasties cita ārēja projekta īstenošanai. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 27. 

janvāra nolikumā Nr.3 “Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

sabiedrisko organizāciju iniciatīvu realizēšanai””. 

 

 

2.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra saistošajos noteikumos Nr.4 

“Saistošie noteikumi par licencēto makšķerēšanu Bauskas novada administratīvajā 

teritorijā Lielupē, Mūsā un Mēmelē”. 

(E.Grigorjeva) 

Ziņo. E.Grigorjeva. 

 Pagājušā gadā pašvaldība izdeva saistošos noteikumus Nr.4. Pagājušā gada aprīlī spēkā 

stājās Ministru kabineta noteikumi Nr.229, ar kuriem papildināts personu grupu saraksts, 

kurām piešķir licences ar samazinātu maksu vai bezmaksas licences publiskajos ūdeņos. 

Sarakstā ietvertas personas, kuras izmanto Latvijas Goda ģimenes apliecību, tādējādi šo 

personu iekļaušana jāaktualizē pašvaldības saistošajos noteikumos Nr.4, papildinot 

19.6.punktu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra 

saistošajos noteikumos Nr.4 “Saistošie noteikumi par licencēto 

makšķerēšanu Bauskas novada administratīvajā teritorijā 

Lielupē, Mūsā un Mēmelē””. 

 

 

3.p.  

Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi 

privātā izglītības iestādē. 

(Z.Kārkliņa, A.Okmanis, G.Kalniņš) 

Ziņo. Z.Kārkliņa. 

 Sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas 

izglītības programmas apguvi privātā izglītības iestādē, aprēķini pievienoti pielikumā. 
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Izcenojums piemērojams šim gadam izglītojamiem vecumā no pusotra līdz 4 gadu vecumam 

atbalsta apmērs mēnesī ir 296,71 euro, 5-6gadīgo izglītojamiem - 129,12 euro. 

 A.Okmanis jautā, vai ir pieprasījums šādam atbalsta veidam. Z.Kārkliņa atbild, ka 

pagājušā gadā Iecavā privātām izglītības iestādēm pārskaitīts atbalsts 1730 euro apmērā. 

 G.Kalniņš izsaka, ka aprēķins varētu būt neizdevīgs pašvaldībai. Z.Kārkliņa papildina, ka 

šajā aprēķinā jāņem vērā arī pamatlīdzekļu gada nolietojums. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības 

programmas apguvi privātā izglītības iestādē”. 

 

 

4.p. 

Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

(Z.Kārkliņa, A.Okmanis, G.Kalniņš, M.Mediņš, J.Krievs, I.Pētersone) 

Ziņo. Z.Kārkliņa. 

 Lēmuma projekts paredz pašvaldības atbalstu privātam bērnu uzraudzības pakalpojumu 

sniedzējam – aukles pakalpojumam, izcenojums ir 30% no vidējās izmaksas pašvaldības 

pirmsskolas izglītības iestādēs pirmsskolas izglītības programmas īstenošanai bērniem no pusotra 

līdz 4 gadu vecumam – 296,71 euro/mēnesī 2023.gadā. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 A.Okmanis jautā, kāpēc tieši 30%. Z.Kārkliņa paskaidro, ka Bauskā šāds atbalsts iepriekš 

nav bijis, pirmsskolas izglītības iestādes ir nodrošinājušas vietu bērniem; Vecumniekos atbalsts 

bija 100 % apmērā; secināms, ka 30% ir optimāls atbalsta apmērs, kas ir noteiktais vidējais 

apmērs pašvaldībās.  

 G.Kalniņš izsaka priekšlikumu par vismaz 50% apmēru. Notiek diskusija par atbalsta 

apmēru.  

 M.Mediņš atbalsta sagatavoto lēmuma projektu.  

 J.Krievs precizē, ka atbalsta saņēmējs ir pakalpojuma sniedzējs-auklīte. 

 I.Pētersone konkretizē, ka pašvaldības uzdevums ir atbalstīt bērnu, atbalstam vajadzētu 

būt bērnam, pārskaitot finansējumu auklītei. Z.Kārkliņa izskaidro atbalsta sistēmu. I.Pētersone 

norāda uz lēmuma projekta nosaukumu, ka neprecīzs. A.Okmanis papildina, ka arī saistošie 

noteikumi ir ar šādu pašu nosaukumu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 
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“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības 

pakalpojuma sniedzējam”. 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

(Z.Kārkliņa) 

Ziņo. Z.Kārkliņa. 

 Sagatavots lēmuma projekts par savstarpējo norēķinu noteikšanu Bauskas novada 

pašvaldības izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem no 2023.gada 1.janvāra vienam 

izglītojamam. Izmaksas ir pieaugušas. Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto 

pakalpojumu izmaksām pašvaldību savstarpējiem 

norēķiniem”. 

 

 

6.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas no 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plānā. 

(J.Kalinka, J.Krievs) 

Ziņo. J.Kalinka. 

 Ir sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem Investīciju plānā, kuru nepieciešams 

aktualizēt, lai nodrošinātu pašvaldības 2023.gada budžeta sasaisti ar plānošanas 

dokumentiem un varētu pretendēt uz ārējā finansējuma piesaisti. Informē par katru plāna 

grozījumu. 

 J.Krievs jautā par projekta “Iecavas pils pamatu atspoguļojums dabā” termiņu, kāpēc 

tik ilgs. J.Kalinka paskaidro, ka projekta īstenošanas laiks ir divi gadi, tas ir maksimālais 

termiņš, līdz kuram projekts jāīsteno. Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas no 2022. 

– 2028. gadam Investīciju plānā”. 

 

 

7.p. 

Par dalību Valsts zivju fonda projektu konkursā. 

(J.Kalinka, G.Kalniņš) 

Ziņo. J.Kalinka. 

 Biedrība “Bauskas mednieku un makšķernieku biedrība” ir sagatavojusi priekšlikumu 

projekta “Mēmeles gultnes tīrīšana zivju dabīgo nārstu vietu atjaunošanai Bauskas novadā” 

pieteikuma izstrādei, lai atjaunotu un uzlabotu vimbu un citu zivju sugu, kā arī upes nēģu nārsta 

apstākļus un palielinātu to resursus. Paredzēts tīrīt upes gultni no ūdensaugiem, dūņām, 

sanesumiem un nosēdumiem Mēmeles upes posmā labajā un kreisajā krastā, sākot no Mēmeles 

tilta Bauskā ~350 m garumā un ~ 60 m platumā, cik tehniski tas ir iespējams, bet ne mazāk kā 

2,0 ha platībā. Sagatavots lēmuma projekts pieteikuma iesniegšanai līdz šī gada 10.martam, 

iesniegti trīs piedāvājumi, šobrīd notiek vērtēšana, līdz domes sēdei tiks precizētas summas. 

Informē par punktu sistēmu projektā. 

G.Kalniņš jautā, cik % jāfinansē, lai iegūtu vairāk punktu. J.Kalinka paskaidro, ka % 

pārrēķins notiks no kopējā pieprasītā finansējuma Zivju fondam, nav nepieciešami papildu 

budžeta līdzekļi – tie paredzēti Bauskas apvienības pārvaldes budžeta daļā upju gultnes tīrīšanai 

un meldru pļaušanai. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par dalību 

Valsts zivju fonda projektu konkursā”. 
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8.p. 

Par dalību Pārrobežu sadarbības programmas 2014.-2020. gadam 3.projektu konkursā – 

Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana projektā “Zemgales uzņēmējdarbības vides 

attīstība un uzņēmēju konkurētspējas veicināšana” /SMEPRO 2/. 

(J.Kalinka) 

Ziņo. J.Kalinka. 

 Bauskas novada pašvaldība Pārrobežu sadarbības programmas ietvaros kopā ar Zemgales 

plānošanas reģionu realizē projektu “Zemgales uzņēmējdarbības vides attīstība un uzņēmēju 

konkurētspējas veicināšana”. Bauskas novada pašvaldībai būtu nepieciešams īstenot  mārketinga 

aktivitātes Bauskas industriālā parka atpazīstamības veicināšanai: video izstrāde ar 3D grafiku, 

mārketinga materiālu izstrāde, reprezentācijas materiālu maketa izstrāde un iegāde, publicitātes 

pasākumu nodrošināšana, lielformāta stacionāro stendu noma, uzņēmēju tīklošanās 2 pasākumu 

organizēšana. Projektu beigu termiņš ir šī gada 15.novembris. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par dalību 

Pārrobežu sadarbības programmas 2014.-2020.gadam 

3.projektu konkursā – Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana 

projektā “Zemgales uzņēmējdarbības vides attīstība un 

uzņēmēju konkurētspējas veicināšana” /SMEPRO 2/”. 

 

 

9.p. 

Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektam “Reaģēšana uz klimata pārmaiņu riskiem un ekstremāliem laikapstākļiem, to 

novēršana Latvijas un Lietuvas pārrobežu reģionā” (SAFE RESPONSE). 

(J.Kalinka, A.Okmanis) 

Ziņo. J.Kalinka. 

Pašvaldība saņēmusi uzaicinājumu no Zemgales plānošanas reģiona (ZPR) veidot 

kopēju projekta pieteikumu 1.kārtā, kur vadošais partneris ir ZPR, projekta partneri –

Aizkraukles un Jelgavas novada pašvaldības, Pakrojas rajona pašvaldība un Jonišķis rajona 

pašvaldība. Projekta mērķis – nodrošināt Latvijas un Lietuvas pārrobežu pašvaldību 

gatavību novērst un pārvarēt klimata pārmaiņu riskus un ārkārtējos laikapstākļus (plūdus, 

ugunsgrēkus) pārrobežu reģionā. Projekta galvenās aktivitātes – izglītojošas un informatīvas 

aktivitātes par klimata pārmaiņām, sadarbības veicināšana starp drošības dienestiem, 

aprīkojuma iegāde, pētījumi. Sagatavots lēmuma projekts par projekta pieteikuma 

iesniegšanu līdz šī gada 29.martam. 

A.Okmanis izsaka priekšlikumu lēmuma projekta nosaukumā vārdu “atbalstu” 

nomainīt pret “dalību”. J.Kalinka piekrīt. Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 

(2021-2027) projektam “Reaģēšana uz klimata pārmaiņu 

riskiem un ekstremāliem laikapstākļiem, to novēršana Latvijas 

un Lietuvas pārrobežu reģionā” (SAFE RESPONSE)”. 

 

 

10.p. 

Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektam “Zudušā mantojuma pievilcība un digitālā pieejamība pierobežā” (Reclaimed 

history). 

(J.Kalinka) 

Ziņo. J.Kalinka. 

 Pašvaldība saņēmusi uzaicinājumu no Zemgales plānošanas reģiona (ZPR) veidot 

kopēju projekta pieteikumu 1.kārtā, kur vadošais partneris ir ZPR, projekta partneri –

Aizkraukles, Jelgavas un Jēkabpils novadu pašvaldības, Akmenes, Paņevežas un Pakrojas 

rajona pašvaldības. Projekta mērķis – uzlabot vienotu, digitālu un kvalitatīvu pieeju 

kultūrvēstures tūrisma piedāvājumam Latvijas-Lietuvas pierobežā. Projekta galvenās 

aktivitātes – tūrisma objektu digitalizācija (viedais galdiņš, digitālie plūsmas skaitītāji u.c.), 

digitālo prasmju veicināšana tūrisma nozarē strādājošajiem un uzņēmējiem, tūrisma 

piedāvājuma pielāgošana vājredzīgajiem, neredzīgajiem, nedzirdīgajiem. Sagatavots 

lēmuma projekts par projekta pieteikuma iesniegšanu līdz šī gada 29.martam. Arī šajā 

lēmuma projekta nosaukumā mainīt vārdu “atbalstu” uz “dalību”. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 
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(2021-2027) projektam “Zudušā mantojuma pievilcība un 

digitālā pieejamība pierobežā” (Reclaimed history)”. 

 

 

11.p. 

Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektam “Izglītības piedāvājuma pilnveidošana, izglītības pārvalžu kapacitātes 

stiprināšana”. 

(I.Munda, G.Kalniņš) 

Ziņo. I.Munda. 

 Pašvaldība saņēmusi uzaicinājumu no Zemgales plānošanas reģiona (ZPR) veidot 

kopēju projekta pieteikumu 1.kārtā, kur vadošais partneris ir ZPR, projekta partneris –

Pakrojas rajona pašvaldība, projektam pievienojusies Biržu rajona pašvaldība, līdz ar to 

mainījies arī finansējums. Projekta mērķis – nodrošināt Latvijas un Lietuvas pārrobežu 

pašvaldību izglītības pārvalžu kapacitātes stiprināšanu eksakto mācību programmu 

ieviešanai reģionos. Projekta galvenās aktivitātes – izglītojošas un informatīvas aktivitātes, 

papildinot zināšanas par STEAM un vides jomu, eksakto mācību priekšmetu pedagogu 

prasmju paaugstināšana, sadarbības veicināšana starp izglītības pārvalžu speciālistiem, 

pētījumi. Sagatavots lēmuma projekts par projekta pieteikuma iesniegšanu līdz šī gada 

29.martam; precizēts lēmuma projekta nosaukums uz “Nākotnes prasmju pamats – 

zināšanas un kapacitāte STEAM jomā”. 

 G.Kalniņš jautā, cik daudz partneru var pieteikties projektā. I.Munda atbild, ka vēlams 

ir Latvijas un Lietuvas partneru līdzsvars. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 

(2021-2027) projektam “Izglītības piedāvājuma pilnveidošana, 

izglītības pārvalžu kapacitātes stiprināšana””. 

 

 

12.p. 

Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektam “BALTI. BRĪVĪBA.GAISMA”. 

(L.Lauskiniece, M.Mediņš, G.Kalniņš) 

Ziņo. L.Lauskiniece. 

 Rundāles apvienības pārvalde saņēmusi uzaicinājumu no Linkuvas kultūras centra, 

Jauniešu centra un Dienas atbalsta centra veidot kopēju projekta pieteikumu 1.konkursa 
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kārtā. Projekta mērķis – nodrošināt Latvijas un Lietuvas pārrobežu pašvaldību sadarbību 

līdzīgu reģionālo problēmu risināšanā, balstītu kopīgā kultūrvēsturiskā mantojuma 

izzināšanā. Projekta aktivitātes – informatīvas aktivitātes par Baltu vēsturi (mākslas 

darbnīcas, koncerti, radošās dienas u.c.), sadarbības veicināšana starp kultūras institūcijām, 

skolām, NVO u.c., inovatīva esošo objektu papildināšana, kultūras piedāvājuma 

daudzveidošana. Lēmuma projekta nosaukumā mainām “atbalstu” pret “dalību”. 

 M.Mediņš jautā, vai projektu varētu attiecināt uz visu Bauskas novadu. L.Lauskiniece 

atbild, ka motīvs ir senie zemgaļi un balti, kurus var integrēt novada ietvaros. G.Kalniņš 

izsaka, ka būtu nepieciešams lemjošajā daļā papildināt ar “Bauskas novada teritorijās”. 

A.Okmanis precizē, ka aktivitātē par sadarbības veicināšanu pasākumus var organizēt 

dažādās novada vietās. L.Lauskiniece atbild, ka jābalstās uz zemgalisko vēstures izpēti, ja 

to var sasaistīt ar visu novadu, to noteikti var precizēt un iekļaut. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

  

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 

(2021-2027) projektam “BALTI. BRĪVĪBA.GAISMA””. 

 

 

13.p.  

Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektam “Teritoriju ekosistēmu pakalpojumu attīstība, ainavu koncepti, zaļās un zilās 

infrastruktūras uzlabošana”. 

(A.Bagone, A.Mačeks, G.Kalniņš, J.Krievs, M.Mediņš, V.Čačs, A.Okmanis, I.Pētersone) 

Ziņo. A.Bagone. 

 Ir precizēts lēmuma projekta nosaukums uz “Bioloģiskās daudzveidības un zili-zaļās 

infrastruktūras uzlabošana”. Projekta mērķis – nodrošināt sekmīgu pierobežas reģiona 

pielāgošanos klimata pārmaiņu radītajiem riskiem un uzlabot zaļo un zilo infrastruktūru. 

Projekta galvenie bloki – informatīvi pasākumi par invazīvajām sugām (Aizkraukles novada 

pašvaldība, Biržu rajona pašvaldība; ZPR plāno izveidot kopīgu plānu invazīvo sugu 

apkarošanai), zaļo zonu uzlabošana, ainavu koncepti. Bauskas novada pašvaldībā projektā 

iecerēts uzlabot zaļās-zilās zonas – upju piekrastes joslas labiekārtošana, atpūtas vietas 

pieejamība, bioloģiskās daudzveidības saglabāšana. Bauskas pilsētai tika izstrādāts upju 

ainavas un zaļās infrastruktūras tematiskais plānojums, kuru priekšlikumus varam īstenot 

šajā projektā (uzstādīt pārģērbšanās kabīnes, atkritumu tvertnes, atpūtas soliņus, peldošā 

pontona izvietošana Vecumniekos). Informē par plānoto vietu uzlabošanu novadā.  

 A.Mačeks jautā, vai novadā ir invazīvo sugu apkarošanas plāns. A.Bagone atbild, ka 

Zemgales plānošanas reģions izstrādās kopīgu reģionālu plānu.  
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 G.Kalniņš iesaka pārdomāt peldošā pontona nepieciešamību, par tā ekspluatāciju. 

A.Bagone atbild, ka ir atvērta idejām par iekļaujošajām aktivitātēm projektā. M.Mediņš 

piekrīt, ka būtu nepieciešams papētīt jaunāku tehnoloģiju iespējas šajā sakarā.  

 J.Krievs jautā par projekta ainavu konceptu, iesakot Iecavas parku kā ainavu konceptā 

iekļaujošo objektu. A.Bagone piekrīt apsvērt šo ideju.  

 V.Čačs iesaka projektā Bauskas novadu iekļaut aktivitātē par invazīvajām sugām. 

A.Okmanis precizē, ka projektā nav aktīvas darbības, projekta konceptā ir informatīvas 

aktivitātes. A.Mačeks piekrīt, ka jānoprecizē, vai šāds plāns tiks izstrādāts.  

 I.Pētersone iesaka pie lēmuma projekta 3.punkta precizēt, kas tiek attiecināts uz 

2023.gada un kas uz 2024.gada budžetu. A.Okmanis atbild, ka to precizēs tad, kad būs 

zināmas konkrētas aktivitātes. A.Bagone papildina, ka projektu apstiprināšana varētu notikt 

ne agrāk kā šī gada nogalē. Jautājumu nav, notiek balsošana.  

   

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 

(2021-2027) projektam “Teritoriju ekosistēmu pakalpojumu 

attīstība, ainavu koncepti, zaļās un zilās infrastruktūras 

uzlabošana””. 

 

Tiek izziņots sēdes pārtraukums plkst.10:20. 

Sēdi atsāk plkst.10:30.  

 

14.p. 

Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektam “Aktīvas un veselīgas novecošanas veicināšana” (Active and healthy ageing). 

(L.Šterna, I.Pētersone) 

Ziņo. L.Šterna. 

 Projekts tiek īstenots kopā ar 4 partneriem. Projekta mērķis - veicināt senioru un 

cilvēku ar invaliditāti aktīvu un veselīgu novecošanos, īstenojot veselības veicināšanas 

aktivitātes, kā arī attīstot integrētu pakalpojumu sistēmu pašvaldībās. Projekta galvenās 

aktivitātes - infrastruktūras attīstība, teritorijas labiekārtošana, aprīkojuma, tehnoloģiju un 

tehnikas iegāde; speciālistu apmācības un pieredzes apmaiņa;  aktivitātes senioriem 

(ekskursijas, mākslas un fizio terapijas) ; senioru trešās paaudzes akadēmija (datorprasmes, 

radošuma attīstīšana). Saistībā ar diskusijām par projekta nosaukumu, informē, ka par to ir 

ziņots Zemgales plānošanas reģionam.  

 I.Pētersone iesaka projektā iekļaut vismaz 5 ekskursijas senioriem. Jautājumu nav, 

notiek balsošana. 

Par lēmumu balso: “par”  -  
8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 
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Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 

(2021-2027) projektam “Aktīvas un veselīgas novecošanas 

veicināšana” (Active and healthy ageing)”. 

 

 

15.p. 

Par projekta “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” īstenošanu. 

(L.Šterna, G.Kalniņš, V.Čačs, I.Romānovs, I.Pētersone, A.Okmanis, M.Mediņš, L.Rimševica, 

J.Krievs) 

Ziņo. L.Šterna. 

 Sagatavots lēmuma projekts līdz šī gada 28.februārim iesniegt projekta pieteikumu un 

apstiprināt plānotās izmaksas. Var iegādāties M2 vai M3 kategorijas mehānisko 

transportlīdzekli skolēnu pārvadājumiem, projekta ietvaros finanšu līdzekļi paredzēti arī 

uzlādes stacijas iegādei un izbūvei. Pielikumā pievienoti dokumenti par skolēnu maršrutu 

piedāvājumiem, par projekta izstrādi un izmaksas elektropunkta uzstādīšanai. 

 G.Kalniņš izsaka priekšlikumu nepiedalīties projektā, iesaka nogaidīt projekta labākus 

nosacījumus. Notiek neliela diskusija par transportlīdzekļa uzlādes iespējām. 

 V.Čačs norāda, ka vasarā transportlīdzekli nevarēs izmantot, piekrīt G.Kalniņa 

izteikumam par jautājuma atlikšanu līdz projekta labākiem nosacījumiem. I.Romānovs 

turpina par Jelgavas autoparka pieredzi un sižetu televīzijā; apvienību pārvaldēm uzdots 

izvērtēt elektropieslēgumu vietas. Rundāles apvienības pārvalde informēja, ka būtu 

problēmas ar transportlīdzekļa novietošanas vietu, Bauskā arī īsti neesot vietas.  

 I.Pētersone jautā, cik maksā jauns skolēnu autobuss. A.Okmanis atbild, ka Rundālē tas 

izmaksāja 154 000 latu. I.Romānovs papildina, ka darba grupā tiek skatīts variants par jauna 

transportlīdzekļa iegādi.  

 M.Mediņš izsakās par Vecumnieku puses reģionālajiem ceļiem, kuri ir kritiskā stāvoklī 

un iesaka nesteigties ar autobusa iegādi, pirms ceļu stāvoklis netiek uzlabots. Izsaka 

atturēšanos no lēmuma pieņemšanas.  

 L.Rimševica izsaka, ka neatbalsta transportlīdzekļa iegādi, vajadzētu skatīt projekta 

nosacījumus, kuri atbalsta arī sporta skolas audzēkņu pārvadājumus.  

 J.Krievs izsaka atbalstu sagatavotajam lēmuma projektam, jo attīstībai ir jābūt, kā arī 

jāzina precīzs maršruts, vajadzētu iegūt papildus informāciju no šādu transportlīdzekļu 

izplatītājiem. I.Romānovs izsaka atbalstu J.Krieva pozīcijai, ka pašvaldībai jādomā 

progresīvi, jārada sabiedrībai uz nākotni vērsts priekšstats.  

 A.Okmanis aicina klātesošos domāt stratēģiski – pašvaldībai ir iespēja iegādāties 

transportlīdzekli par salīdzinoši zemām izmaksām. Informē par citu kolēģu pieredzi. Ja 

gadījumā izrādās, ka neatrodam piemērotu transportlīdzekli, ir atteikuma tiesības no 

projekta realizācijas. Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. Saistībā ar projekta 

nosacījumiem ir iespēja to atcelšanai, ja ziņojam savu pozīciju. Iespējamie maršruti 

asfaltētiem ceļiem – Rundāles vidusskola – Svitenes – Bērsteles - Saulaines skolas; Griķu 
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skola, arī Dzimtmisas skolas skolēni tiek vesti uz Iecavas vidusskolu. Jāizmanto iespēja 

radīt pašvaldībai pozitīvu pieredzi un stiprināt klimata neitralitāti. 

 I.Pētersone konkretizē, ka atteikuma iespējas ir, kamēr nav parakstīts līgums, bet 

lēmuma projektā nav skaidrs, ko pērk, un kādas ir ekspluatācijas izmaksas. A.Okmanis 

norāda, ka 2.punktā jāprecizē summas ar vārdu “līdz”; šobrīd sagatavotais lēmuma projekts 

paredz pieteikšanos projektam, un kas attiecas uz uzturēšanas izmaksām, tas norādīts 

pielikumā aprēķinos. I.Pētersone piekrīt šim papildinājumam un turpinot norāda, ka jābūt 

skaidrojumam  no pašvaldības, ka tai ir vēlme startēt projektā; tas nenozīmē, ka ir galīgais 

lēmums iegādāties transportlīdzekli. A.Okmanis papildina, ka norakstot veco autobusu, nav 

nosacījums jaunajam transportlīdzeklim braukt pa to pašu maršrutu; sarunās ar Finanšu 

ministriju par kredīta iespējām skolēnu pārvadājumiem ir iespēja nomainīt vairākus vecos 

autobusus pret jauniem transportlīdzekļiem.  

 A.Mačeks paskaidro, ka lēmuma projekts ir jāvirza uz domes sēdi, neatkarīgi no 

komitejas balsojuma, iespējama vēl papildus informācija. I.Pētersone iesaka uz domes sēdi 

sagatavot prezentāciju. A.Mačeks papildina ar informāciju, ka ar 2035.gadu vairs nevarēs 

reģistrēt jaunus dīzeļa un benzīna transportlīdzekļus; aicina virzīties ar skatu uz nākotni, ir 

jāsāk mainīt vecie transportlīdzekļi pret jauniem, izsaka atbalstu iegādāties vidējas klases 

skaitu (līdz 30 skolēniem) nodrošinošu transportlīdzekli. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: “par”  -  3 (Juris Krievs, Aivars Mačeks, Aivars Okmanis) 

“pret” -  
4 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica) 

“atturas” -  1 (Ināra Pētersone) 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

projekta “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas 

novadā” īstenošanu”.  

 

 

16.p. 

Par atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektam “Vēsturiskie sakari Zemgalē: Pasvales-Bauskas novads” (Historical connections 

in Ziemgala (Semigallia): Pasvalys-Bauska region). 

(I.Bronko-Pastore, M.Mediņš, J.Krievs, V.Čačs) 

Ziņo. I.Bronko-Pastore. 

 Iestāde “Bauskas muzejs” ir saņēmusi Pasvales novada muzeja uzaicinājumu veidot 

kopēju projekta pieteikumu 1.kārtā. Projekta mērķis – tūrisma attīstības veicināšana balstīta 

uz vēsturisko un kultūras saikņu aktualizāciju Pasvales-Bauskas reģionā; projekta 

aktivitātes – pētījumi, digitālu tūrisma piedāvājumu radīšana, jaunas arheoloģisko 

priekšmetu ekspozīcijas izveide muzejā, esošās ekspozīcijas papildināšana. Projekta 

iesniegšanas termiņš līdz šī gada 29.martam. Informē par katru aktivitāti.  

 M.Mediņš jautā par krātuvēm Skaistkalnē, Vecumniekos un Iecavā; jāaktualizē to 

sakārtošana. Notiek pārrunas par krātuvju aktualizēšanu, par to apskates maksu. 
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 J.Krievs izsaka atbalstu sagatavotajam lēmuma projektam un jautā, vai Bauskas 

muzejs būtu gatavs veidot filiāles, saistībā ar krātuvju sakārtošanu. I.Bronko-Pastore atbild, 

ka šis jautājums varētu tikt aktualizēts. 

 V.Čačs jautā par katras aktivitātes finansējumu. I.Bronko-Pastore atbild, ka 

ekspozīcijai 3000 euro/m2 apmērā. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atbalstu Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 

(2021-2027) projektam “Vēsturiskie sakari Zemgalē: 

Pasvales-Bauskas novads” (Historical connections in 

Ziemgala (Semigallia): Pasvalys-Bauska region)”.  

 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 Salātu iela 

8, Bauska, Bauskas novads nodošanu atsavināšanai. 

(S.Kazāka) 

Ziņo. S.Kazāka. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar ierosinājumu nodot atsavināšanai 

pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu Salātu ielā 8-5, Bauskā. Ar personu noslēgts 

dzīvojamās telpas īres līgums, īres un komunālo maksājumu parādu nav. Sagatavots 

lēmuma projekts par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot to par brīvu 

cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.5 Salātu iela 8, Bauska, Bauskas novads nodošanu 

atsavināšanai”. 
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18.p.  

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Kalēju iela 32-9, Bauska, 

Bauskas novadā atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo. D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu neprivatizētu nekustamo īpašumu Kalēju ielā 32-9, Bauskā. Ar personu noslēgts 

dzīvojamās telpas īres līgums, īres un komunālo maksājumu parādu nav. Sagatavots 

lēmuma projekts par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot to par brīvu 

cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Kalēju iela 32-9, Bauska, Bauskas novadā atsavināšanu”. 

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Bauskas iela 1-25, 

Dāviņos, Dāviņu pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo. D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu neprivatizētu nekustamo īpašumu Bauskas iela 1-25, Dāviņos, Dāviņu pagastā. 

Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, īres un komunālo maksājumu parādu 

nav. Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot 

to par brīvu cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 
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Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Bauskas iela 1-25, Dāviņos, Dāviņu pag., Bauskas novadā 

atsavināšanu”. 

 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Nr.2, Raiņa iela 5, Dāviņi, 

Dāviņu pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo. D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu neprivatizētu nekustamo īpašumu Raiņa ielā 5-2, Dāviņos, Dāviņu pagastā. Ar 

personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, īres un komunālo maksājumu parādu nav. 

Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot to 

par brīvu cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.2, Raiņa iela 5, Dāviņi, Dāviņu pag., Bauskas novadā 

atsavināšanu”. 

 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļu “Krējumi” – 1, Gailīšu 

pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo. D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu neprivatizētu nekustamo īpašumu “Krējumi”-1, Gailīšu pagastā. Ar personu 

noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, īres un komunālo maksājumu parādu nav. 

Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot to 

par brīvu cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 
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“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļu 

“Krējumi” – 1, Gailīšu pag., Bauskas novadā atsavināšanu”. 

 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļu “Krējumi” – 2, Gailīšu 

pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo. D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu neprivatizētu nekustamo īpašumu “Krējumi”-2, Gailīšu pagastā. Ar personu 

noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, īres un komunālo maksājumu parādu nav. 

Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot to 

par brīvu cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļu 

“Krējumi” – 2, Gailīšu pag., Bauskas novadā atsavināšanu”. 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļu “Krējumi” – 3, Gailīšu 

pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo. D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu neprivatizētu nekustamo īpašumu “Krējumi”-3, Gailīšu pagastā. Ar personu 

noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, īres un komunālo maksājumu parādu nav. 
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Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot to 

par brīvu cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļu 

“Krējumi” – 3, Gailīšu pag., Bauskas novadā atsavināšanu”. 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Bajāriņi”, Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo. D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai nekustamo 

īpašumu “Bajāriņi”, Gailīšu pagastā zemes vienību 0,0075 ha platībā, kas ir starpgabals. 

Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot to 

par brīvu cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Bajāriņi”, 

Gailīšu pagastā atsavināšanu”. 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jaunburģi”, Codes pagastā 

atsavināšanu. 

(D.Stubure) 
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Ziņo. D.Stubure. 

 Nekustamais īpašums “Jaunburģi”, Codes pagastā sastāv no zemes vienības 21,17 ha 

platībā – tā ir degradēta lauksaimniecības zeme. Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā 

īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jaunburģi”, 

Codes pagastā atsavināšanu”. 

 

 

26.p. 

Par atteikumu izmantot pirmpirkuma tiesības uz nekustamā īpašuma “Dālijas” daļu 

Codes pagastā. 

(D.Stubure, A.Okmanis) 

Ziņo. D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar piedāvājumu pašvaldībai kā zemes 

īpašniecei izmantot pirmpirkuma tiesības uz nekustamā īpašuma “Dālijas”, Codes pagastā 

½ domājamām daļām. Atsavināšanas cena ir 5 000 euro. Sagatavots lēmuma projekts 

atteikumam izmantot pirmpirkuma tiesības uz nekustamā īpašuma ½ domājamām daļām. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 A.Okmanis jautā, vai noslēgts zemes nomas līgums. D.Stubure atbild, ka ir. Jautājumu 

nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

atteikumu izmantot pirmpirkuma tiesības uz nekustamā 

īpašuma “Dālijas” daļu Codes pagastā”. 
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27.p. 

Par dzīvokļu īpašumu nodalījumu slēgšanu dzīvojamā mājā Nameju iela 12 Ceraukstes 

pagastā. 

(M.Šarķis, A.Okmanis, A.Mačeks, J.Krievs) 

Ziņo. M.Šarķis. 

 Nekustamais īpašums Nameju iela 12, Ceraukstes pagastā sastāv no zemes vienības 

0,3738 ha platībā un daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas, kas sadalīta astoņos dzīvokļu 

īpašumos. Dzīvojamā māja nav piemērota ekspluatācijā. Ir sagatavots lēmuma projekts slēgt 

dzīvokļu īpašumu nodalījumus  no 1 līdz 8. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 A.Okmanis norāda, ka jāprecizē par mājas iemītnieku neesamību.  

 A.Mačeks paskaidro klātesošajiem, ka šie dzīvokļu īpašumi ir jādzēš, lai varētu veselu 

māju pārdot izsolē.  

 J.Krievs jautā, vai nav aktuālāks apsekošanas akts. M.Šarķis atbild, ka nav. Jautājumu 

nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

dzīvokļu īpašumu nodalījumu slēgšanu dzīvojamā mājā 

Nameju iela 12 Ceraukstes pagastā”. 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.17 Rīgas iela 6, Valle, 

Valles pagasts atsavināšanu. 

(L.Vasermane) 

Ziņo. L.Vasermane. 

 Pašvaldības bilancē atrodas neprivatizēts dzīvoklis Rīgas ielā 6-17, Valles pagastā, kas 

ilgstoši nav izīrēta un tā stāvoklis ir neapmierinošs. Sagatavots lēmuma projekts par 

nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa 

Nr.17 Rīgas iela 6, Valle, Valles pagasts atsavināšanu”. 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 “Valteri”, 

Kurmenes pagasts, nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo. L.Vasermane. 

 Iestādē “Vecumnieku apvienības pārvalde” saņemts personas iesniegums ar 

ierosinājumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu “Valteri”-1, 

Kurmenes pagastā. Ar personu noslēgts īres līgums, parādu nav. Sagatavots lēmuma 

projekts par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot to par brīvu cenu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.1 “Valteri”, Kurmenes pagasts, nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Laimas”, Kurmenē, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo. L.Vasermane. 

 Iestādē “Vecumnieku apvienības pārvalde” saņemts personas iesniegums ar 

ierosinājumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu “Laimas”, 

Kurmenes pagastā. Uz zemes vienības atrodas personai piederoša būve, spēkā zemes nomas 

līgums. Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai, 

pārdodot to par brīvu cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 
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Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Laimas”, Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu 

atsavināšanai”.  

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.4 “Lejas Dirveikas”, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

(L.Vasermane) 

Ziņo. L.Vasermane. 

 Pašvaldības bilancē atrodas neprivatizēts dzīvoklis “Lejas Dirveikas”-4, Vecumnieku 

pagastā, tā stāvoklis ir neapmierinošs. Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa 

Nr.4 “Lejas Dirveikas”, Vecumnieki, Vecumnieku pagasts 

atsavināšanu”.  

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.16 “Misas 

Kūdra 1”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo. L.Vasermane. 

 Iestādē “Vecumnieku apvienības pārvalde” saņemts personas iesniegums ar 

ierosinājumu nodot atsavināšanai pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu “Misas kūdra 
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1”-16, Vecumnieku pagastā. Ar personu noslēgts īres līgums, parādu nav. Sagatavots 

lēmuma projekts par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot to par brīvu 

cenu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.16 “Misas Kūdra 1”, Misa, Vecumnieku pagasts 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.28 “Misas kūdra 1”, 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

(L.Vasermane) 

Ziņo. L.Vasermane. 

 Pašvaldības bilancē atrodas neprivatizēts dzīvoklis “Misas kūdra 1”-28, Vecumnieku 

pagastā, tā stāvoklis ir neapmierinošs. Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa 

Nr.28 “Misas kūdra 1”, Misa, Vecumnieku pagasts 

atsavināšanu”. 
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34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.3 “Misas kūdra 8”, 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

(L.Vasermane) 

Ziņo. L.Vasermane. 

 Pašvaldības bilancē atrodas neprivatizēts dzīvoklis “Misas kūdra 8”-3, Vecumnieku 

pagastā, tā stāvoklis ir neapmierinošs. Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa 

Nr.3 “Misas kūdra 8”, Misa, Vecumnieku pagasts 

atsavināšanu”. 

 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4 “Beibeži 3”, Beibeži, 

Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

(L.Vasermane) 

Ziņo. L.Vasermane. 

 Pašvaldības bilancē atrodas neprivatizēts dzīvoklis “Beibeži 3”-4, Vecumnieku 

pagastā, tā stāvoklis ir neapmierinošs. Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma 

nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.4 “Beibeži 3”, Beibeži, Vecumnieku pagasts atsavināšanu”. 
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36.p. 

Par grozījumu ar SIA “Florabalt SIA” noslēgtajā līgumā par zemes nomu derīgo izrakteņu 

iegūšanai. 

(L.Krēmere, I.Pētersone, A.Okmanis, G.Kalniņš, A.Mačeks) 

Ziņo. L.Krēmere. 

 SIA “FLORABALT SIA” nomā no pašvaldības nekustamā īpašuma “Ērgļu purvs”, 

Valles pagastā zemes vienību derīgā izrakteņa (kūdras) ieguvei. Nomas maksa noteikta 6% 

apmērā no zemes kadastrālās vērtības. Tika noslēgts līgums ar SIA “EIROEKSPERTS” par 

nekustamā īpašuma kūdras atradnes novērtēšanu nomas vajadzībām derīgo izrakteņu 

ieguvei. Tika iesniegts viena gada tirgus nomas novērtējums 12 589 EUR apmērā. 

Sagatavots lēmuma projekts par grozījuma izdarīšanu lēmumā, nosakot 12 589 EUR nomas 

maksu gadā no šī gada 1.marta.  

 I.Pētersonei neskaidrs V nodaļas 1.punkta grozījums. A.Okmanis paskaidro, ka ik 5 

gadus jāveic pārvērtēšana, izmainoties kadastrālai vērtībai un pārsniedzot 12 000 EUR, 

nomnieks maksā 6% no zemesgabala kadastrālās vērtības.  

 G.Kalniņš iesaka atradnes vietu sadalīt 2 zemes gabalos; to vajadzētu iestrādāt līgumā, 

norādot, ka līguma darbības laikā var veikt zemes platību sadalīšanu. A.Mačeks piekrīt, ka 

nepieciešams veikt ZIP. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumu ar SIA “Florabalt SIA” noslēgtajā līgumā par 

zemes nomu derīgo izrakteņu iegūšanai”.  

 

 

37.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra noteikumos Nr. 2 

“Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”. 

(E.Paičs, G.Kalniņš, A.Mačeks, I.Pētersone, J.Krievs, L.Rimševica) 

Ziņo. E.Paičs. 

 Noteikumu Nr.2 grozījumi paredz neizmaksāt atvaļinājuma pabalstu pedagogiem. 

Ministru kabineta noteikumi par pedagogu darba samaksu neparedz atvaļinājuma pabalsta 

izmaksu, līdz šim tā bija Bauskas novada pašvaldības iniciatīva. Grozījumi veikti arī punktā 

par obligāto veselības pārbaudi sadaļā par briļļu nepieciešamību darbam ar datoru. 

 G.Kalniņš precizē par summas lielumu 31.1 punktā par briļļu apmaksu 100 EUR 

apmērā. A.Mačeks izskaidro, ka summa ir tāda pati kā iepriekš. 

 I.Pētersone norāda, ka lēmuma aprakstošajā daļā nav atrunāts grozījums par 31.punktu. 

E.Paičs piekrīt to papildināt.  
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 J.Krievs izsakās par 80% piemaksu vadītāja vietniekiem. A.Okmanis norāda, ka būtu 

nepieciešams minēt “ne mazāk”. Notiek diskusija par piemaksu lielumu noteikšanu. E.Paičs 

papildina, ka ir noteikts diapazons piemaksu noteikšanā, tātad jābūt skaidram ciparam, 

nepiekrīt papildināt ar “ne mazāk”, sola līdz domes sēdei paskatīties citu pašvaldību 

pieredzi. L.Rimševica papildina, ka MK noteikumos minēts “ne mazāk kā 80%”, tā tam arī 

vajadzētu palikt. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Voldemārs Čačs, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  1 (Guntis Kalniņš) 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

papildināt lēmuma projekta aprakstošo daļu un precizēt par 

piemaksas lielumu, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra 

noteikumos Nr. 2 “Bauskas novada pašvaldības pedagogu 

darba samaksas noteikumi”” ar labojumiem. 

 

 

38.p. 

Par SIA “Bauskas ūdens”, SIA “Bauskas siltums”, SIA “Vides serviss”, sabiedrības ar 

ierobežotu atbildību “Dzīvokļu komunālā saimniecība”, sabiedrības ar ierobežotu 

atbildību “Iecavas siltums”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Mūsu saimnieks” un 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību ”Kūdrinieks” reorganizācijas procesa uzsākšanu. 

(D.Rijkuris, I.Pētersone, G.Kalniņš, A.Okmanis, A.Mačeks, V.Čačs, J.Krievs) 

Ziņo. D.Rijkuris. 

 LR Valsts kontrole Bauskas novadā veikusi revīziju, kuras rezultātā tapis ieteikums, uz 

kuru pamatojoties tika veikts ārkārtas audits, kur secināts, ka ieteikts reorganizēt esošos 

ūdenssaimniecības pakalpojumu sniedzējus, tos apvienojot vienā lielā ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniedzējā. Ir izvērtēti ieguvumi iedzīvotājiem, pašvaldībai, 

kapitālsabiedrībām. Izskaidro reorganizācijas nepieciešamību. Sagatavots lēmuma projekts 

uzsākt 7 kapitālsabiedrību reorganizācijas procesu, nosakot SIA “Bauskas ūdens” kā vadošo 

kapitālsabiedrību, pārējās – kā pievienojamās kapitālsabiedrības, kā arī mainīt SIA 

“Bauskas ūdens” nosaukumu uz SIA “Bauskas novada komunālserviss”, pielikumā 

reorganizācijas plāns un līguma projekts. 

 I.Pētersone jautā par pakalpojumiem jaunizveidotajā kapitālsabiedrībā un kurus 

pakalpojumus nodot ārpakalpojumu sniedzējam. D.Rijkuris paskaidro, ka pakalpojumi tiek 

nodoti jaunajai kapitālsabiedrībai; pakalpojumi ir izvērtēti, notiek diskusijas par 

papildpakalpojumiem, ko sniedz SIA “Bauskas ūdens”; svarīgākie jautājumi ir par 

atkritumu apsaimniekošanu un teritorijas kopšanu, šobrīd rit iepirkums.  

 G.Kalniņš norāda uz lēmuma projektā noteiktajiem ieguvumiem iedzīvotājiem. 

A.Okmanis precizē terminu “iespēja saņemt”. D.Rijkuris veiks labojumu. G.Kalniņš norāda 

uz Valsts kontroles ieteikumiem par ūdens pakalpojumu sniegšanu pagastos un laika grafika 
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neprecizitātēm. A.Mačeks izskaidro situāciju. A.Okmanis papildina, ka šis lēmums 

nepieciešams iesniegšanai Uzņēmumu reģistrā par kapitālsabiedrību reorganizācijas 

uzsākšanu; saimniecības pārņemšanas lēmumi sekos pēc tam.  

 V.Čačs jautā, kas veiks šo procesu, jo apjoms ir milzīgs. D.Rijkuris paskaidro, ka 

procesa virzība ir SIA “Bauskas ūdens” valdes locekļu pārraudzībā, ir plānots aicināt visas 

iesaistītās puses kopā vadības grupas izveidei. V.Čačs norāda, ka līguma projektā nav 

iekļauta SIA “Īslīces ūdens” un SIA “Jaunoļi” pamatkapitāla summa. D.Rijkuris atbild, ka 

SIA “Īslīces ūdens” un SIA “Jaunoļi” reorganizācijas procesu plānots pabeigt, tās ir attiecīgi 

SIA “Bauskas ūdens” un  SIA “Mūsas saimnieks” sastāvdaļas. Notiek diskusija par 

kapitālsabiedrību pamatkapitāliem, līdz domes sēdei precizēs nosacījumus par nodokļiem. 

 J.Krievs norāda, ka 7.punktā nav minēts SIA “Bauskas siltums”. D.Rijkuris papildinās. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: “par”  -  
6 (Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  1 (Voldemārs Čačs) 

“atturas” -  1 (Guntis Kalniņš) 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

precizēt terminu “iespēja saņemt”, precizēt grafika sadaļu, 

papildināt 7.punktu, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par SIA 

“Bauskas ūdens”, SIA “Bauskas siltums”, SIA “Vides 

serviss”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Dzīvokļu 

komunālā saimniecība”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību 

“Iecavas siltums”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Mūsu 

saimnieks” un sabiedrības ar ierobežotu atbildību 

”Kūdrinieks” reorganizācijas procesa uzsākšanu” ar 

labojumiem. 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(L.Vasiļauska, A.Okmanis, V.Čačs, A.Mačeks, L.Rimševica, J.Krievs) 

Ziņo. L.Vasiļauska. 

 Ir veikti aprēķini iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” maksas pakalpojumu 

izcenojumiem. Lūdz apstiprināt maksas pakalpojumu cenrādi, kas spēkā stājas šī gada 

1.martā. Informē par pakalpojumu maksām.  

 A.Okmanis jautā, vai budžeta institūcijas drīkst šādus pakalpojumus izmantot bez 

maksas. L.Vasiļauska paskaidro, ka to izmanto pirmsskolas izglītības iestādes.  

 V.Čačs jautā par cenrāža 16.punktu – to vajadzētu svītrot, jo šis stadiona tenisa 

laukums ir sliktā stāvoklī. L.Rimševica papildina, ka tur ir degradējoša vide, maksu var 

piemērot pēc sakārtošanas. A.Mačeks precizē, ka stadions ir domāts iedzīvotājiem, viņiem 

par to nav jāmaksā. L.Rimševica papildina, ka izcenojums neattiecas uz pašvaldības 
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iedzīvotājiem, kuri tur sporto; izcenojums ir nepieciešams federāciju organizētiem 

pasākumiem telpu nomai, to vajadzētu norādīt lēmuma projektā; arī par tribīnēm ir 

jāprecizē, ka iepriekš ir jāsaskaņo laiks.  

 J.Krievs norāda, ka cenrādī ir jānorāda, kurās vietās tiek sniegts dušas pakalpojums.  

 l.Rimševica ierosina izcelt stadiona pakalpojumus atsevišķi. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
1 (Jānis Dūmiņš - sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā 

nepiedalās) 

Nolemj: 

svītrot cenrāža 16.p., precizēt lēmuma projekta redakciju 

saistībā ar to, kam tiek noteikts izcenojums, norādīt vietas 

dušas/trenažieru pakalpojumā, stadiona izcenojuma sadaļas 

izveide, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas apvienības 

pārvalde” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu” ar 

labojumiem. 

 

Komitejas sēdi pamet deputāts G.Kalniņš plkst.12:55. 

 

40.p.  

Par Bauskas novada medību koordinācijas komisijas izveidošanu. 

(A.Podnieks, J.Krievs) 

Ziņo. A.Podnieks. 

 2020.gada izveidotās Bauskas novada medību koordinācijas komisijas pilnvaras 

beigušās, līdz ar to nepieciešams izveidot jaunu komisiju. Sagatavots lēmuma projekts par 

komisijas izveidi 6 pārstāvju sastāvā un noteikt komisijas darbības termiņu 2027.gada 

22.februāris.  

 J.Krievs norāda uz 2.punkta termina neprecizitāti – papildināt to ar “komisijas”. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Voldemārs Čačs, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
2 (Guntis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Jānis Dūmiņš - 

sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā nepiedalās) 
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Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada medību koordinācijas komisijas izveidošanu”. 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada medību koordinācijas komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

(A.Podnieks, I.Pētersone, A.Mačeks) 

Ziņo. A.Podnieks. 

 Tā kā ir nepieciešams izveidot jaunu medību koordinācijas komisiju, tad jāapstiprina 

šīs komisijas nolikums, kurā atrunāti tās mērķi, uzdevumi, struktūra un atbildība.  

 I.Pētersone aicina izvērtēt nolikuma pamatbūtību. A.Mačeks papildina, ka komisijai ir 

ātri jāreaģē, jākonstatē fakts, jāsastāda pirmsapskates protokols un jāveic uzmērīšana, pēc 

tam sēdē pieņems lēmumu. Notiek diskusija par protokolista nepieciešamību. Nolikuma 

9.punkts ir jāprecizē līdz domes sēdei. Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Voldemārs Čačs, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
2 (Guntis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Jānis Dūmiņš - 

sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā nepiedalās) 

Nolemj: 

precizēt nolikuma 9.punktu,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada medību koordinācijas komisijas nolikuma 

apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

42.p. 

Par grozījumiem 2022.gada 29.septembra lēmumā “Par projekta “Energoefektivitātes 

paaugstināšana sporta namam “Dartija” Iecavā” īstenošanu”. 

(J.Kalinka, I.Pētersone, L.Baha, A.Okmanis, L.Rimševica, A.Mačeks) 

Ziņo. J.Kalinka. 

 Sagatavots lēmuma projekts par lēmuma 2.punkta grozīšanu, kas paredz apstiprināt 

projekta kopējās plānotās izmaksas, un lēmuma 3.punkta grozīšanu, paredzot pašvaldībai 

nodrošināt priekšfinansējumu un līdzfinansējumu no budžeta līdzekļiem, saistībā ar 

neatbilstību nosacījumam par vienu ietaupīto primārās enerģijas kilovatstundu gadā ēkās, 

kas nav lielāks par 4 euro. Energoefektivitātes projektā sporta namā “Dartija” tas ir lielāks 

par 4 euro. Projekts jāīsteno līdz šī gada 31.decembrim.  

 I.Pētersone jautā, kāpēc neizpildījām šo nosacījumu. L.Baha paskaidro, ka projekta 

pieteikumā iespējams netika ievērots šis kritērijs, tika ņemta vērā attiecība, kas noteikta MK 

noteikumos; sadārdzinājums ir izveidojies 228 651 EUR apmērā. A.Okmanis papildina, ka 

projekta realizācijas izmaksas lielāko daļu sedza ERAF finansējums, ir iespēja saņemt 
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kredītu. L.Baha papildina, ka tika saņemti tehniskie precizējumi no Centrālās finanšu un 

līgumu aģentūras, pirmajā vērtējumā tas netika norādīts, to paziņoja vēlāk.  

 L.Rimsēvica jautā, cik liels darba apjoms ir jāizdara 10 mēnešos. A.Mačeks atbild, ka 

tie ir jumts, sienas un pamati, teritorijas labiekārtošana. L.Baha papildina – ēkas ārējās 

konstrukcijas, pamatu atrakšana un siltināšana, sienu siltināšana, jumta pārseguma nomaiņa, 

drenāžas, teritorijas labiekārtojums – 2 stāvlaukumu izbūve, piebraucamā ceļa izveide, 

apzaļumošana.  

 A.Okmanis informē, ka būs sarunas ar uzņēmēju par darbu izpildi. Jautājumu nav, 

notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Voldemārs Čačs, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  
2 (Guntis Kalniņš - Nepiedalās balsojumā, Jānis Dūmiņš - 

sēdei pieslēdzies attālināti, balsojumā nepiedalās) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem 2022.gada 29.septembra lēmumā “Par projekta 

“Energoefektivitātes paaugstināšana sporta namam “Dartija” 

Iecavā” īstenošanu””. 

 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 16.februārī plkst. 13:13. 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs    Aivars Okmanis 

 

 

     

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 


